

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet r.f.:s styrelsemöte (17/2023) onsdagen den 3 maj 2023 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Ida Slöör

Robert Lindlöf

Emma Gustafsson

Francesca Öström

Anna Louhisto

Hanna Kauppinen

Emelie Sandell

Janina Wegelius

Emilia Hanhiova

## **328§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.25 av ordförande Slöör.

## **329§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

## **330§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Ingen behövde beviljas närvaro- och yttranderätt.

## **331§ Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare valdes Anna Louhisto och Janina Wegelius.

## **332§ Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

## **333§ Fiilistrunda**

De närvarande fick beskriva sitt humör för dagen med en valfri färg.

## **334§ Anmälningsärenden**

- 24.4 Vappen Grillis, 60 deltagare
- 25.4 Merch drop & halarmärkestorg, 45 deltagare
- 25.4 Möte om välmåendetutorer med Folkhälsan , 2 deltagare
- 26.4 Vårsits, 60 deltagare
- 27.4 Studiefondens arbetsutskottsmöte, 1 deltagare
- 28.4 Manusträff, 8 deltagare
- 28.4 80-klubben, 50 deltagare
- 30.4 Vappencoccare, 60 deltagare
- 1.5 Första maj sillis, 80 deltagare
- 2.5 Manusträff, 6 deltagare

## **335§ Ekonomi**

Tygkassarna kunde eventuellt sänkas i priset en aning, eftersom de inte gått åt så bra. Resten av merchen har sålt bra. TAHLO - stödet borde komma in under maj månaden. Inventarie över vad som finns på Nypolen borde göras eftersom alla stora evenemang nu är över. Garantihyran för årsfestlokalen diskuterades, USF kan eventuellt ge stöd för det. Skattiskolningen för ämnesföreningarna ska hållas under maj månad, Lindlöf planerar skolningen och är i kontakt med de andra skattmästarna. Lindlöf inleder arbetet med betydligt klarare guide för efterträdaren samt att skriva en guide för föreningens bokföringssystem.

## **336§ Feedback på Vappenveckan 2023**

Slöör lägger ut en blankett för feedback för vappenveckan. Alla medlemmar deltog inte på evenemangen men de som var på plats hade det roligt. Evenemangen har i första hand fått positiv feedback, särskilt 80-klubben var ett lyckat evenemang. Funktionärsbanden som delades ut under vappencoccarna fick positiv feedback av medlemmarna. Bättre kontakt med Kannunvalajat inför nästa vappen skulle vara bra. En del som inte betalade för sillisen, även övervakningen av maten kunde varit bättre under sillisen.

## **337§ Poddavsnitt om Vappen**

Nästa måndag ska en del av styrelsen spela in ett poddavsnitt om vappen, Slöör ska vara i kontakt med studion. Slöör skickar in ljudfilerna från vappen.

## **337§ Eurovisionkväll med ASK**

Den 13 maj arrangerar StudOrg och ASK en gemensam eurovisionkväll, biljettsläppet kommer att ske via Kide. Gemensam grillning utomhus innan tävlingen börjar. Evenemanget äger rum på ASK egna lokal.

## **338§ Tidigare styrelsers sits**

Styrelsen är i köket under sitsen. Menyn kommer att vara vegansk, Lindlöf tar huvudansvaret för den. Efterfest kommer att vara antingen på Nypolen eller sedan drar folk vidare till något annat ställe.

## **339§ HankInvest roddtävling**

Ett roddlag ska samlas inför HankInvest roddtävling. Laget ska bestå av 10-13 pers. Information om roddtävlingen ska läggas ut i infobrevet.

## **340§ Fiilisrunda 2.0**

# STUDORG

StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet r.f.

De närvarande fick berätta något de själv tycker att de lyckats med under senaste månaden, och även berätta något de tycker någon annan har lyckats med.

## 341§ Utskottseser

### Kommunikationsutskottet

- Öström har gått igenom en del av bilderna från vappen och kommer att lägga ut dem på hemsidan inom snar framtid
- Öström har lagt upp en TikTok med klipp från vappenveckan
- Funktionärstack bilder ska postas på instagram och bilder från vappen

### Festutskottet

- FU arrangerade tre sitser under april månad, resten av våren är betydligt lugnare
- Festutskottet ska ha en sång till hösten, Sandell och Wegelius planerar det.

### Internationella utskottet

- Inget att rapportera

### Programutskottet

- Hundträff 9.5 kl. 17
- KULTs bokträff 10.5
- Årets pride evenemang ordnas tillsammans med SHS och KY.
- Fotbolls evenemanget mellan ämnesföreningarna flyttas till hösten.

### Studie-och arbetslivsutskottet

- Årets föreläsare formuläret kommer upp idag, sista dagen att rösta kommer troligen att vara den 31 maj.
- Kauppinen ska köpa en ram för årets föreläsare diplommet.

## Jubileumskommittén

- Jubbekryssning 13-15.10, Gustafsson har kontaktat Silja Line.
- Gustafsson ska se över behovet för merch inför hösten.

## Gulnäbbsutskottet

- Inget att rapportera

## 342§ Post

- Inbjudan till Interspexisitsit 20.5
- Inbjudan till Turkulaisen Humanistispeksin vujusitsit 12.5

## 343§ Övriga ärenden

De som har möjlighet kommer till Nypolen efter mötet för att diska kärl från vappen.

## 344§ Infobrev

- Hundträff 9.5
- KULTs bokträff 10.5
- Eurovisionskväll med ASK 13.5
- Save the date: Funkismiddag 19.5
- HankInvest roddtävling, rodd team sökes!
- Årets föreläsare

## 345§ Nästa möte

Nästa möte äger rum onsdagen den 8 maj klockan 08.15 i sal 250, Snellmansgatan 12.  
Hanhirova hämtar mötes maten.

# S T U D O R G

StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet r.f.

## 346§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 10.37 av ordförande Slöör.

---

Ordförande Ida Slöör

---

Mötessekreterare Francesca Öström

---

Protokolljusterare Anna Louhisto

---

Protokolljusterare Janina Wegelius